

# LINDESKOVEN

Afdelingsbestyrelsen - afdeling 32  
Østre Lindeskov 209, 2600 Glostrup  
tlf.: 4343 1721

En afdeling under Glostrup Boligselskab



## Dagsorden til afdelingsbestyrelsesmøde Tirsdag d. 11. juni 2024 kl. 17.30

Mødedeltagere:		Deltaget	Afbud
Tenna Sigvardt	AB-medlem	x	
Christina Faarborg Christensen	AB-medlem	x	
Christian Moberg	AB-medlem	x	
Camilla Brandt	AB-suppleant		x
Henrik - GB	Driftschef		
Jens Christian Kjær – GB	Afdelingskonsulent	x	
Johnny Petersen - GB	GB Direktør		

### 1. Valg af:

Mødeleder: Tenna

Referent: Tenna

Info til Beboerblad: Deadline 12. juni – udkommer d.? har de svaret på mailen? Nej. Har vi den rigtige mail?

Info til Facebook: Tenna

### 2. Godkendelse af dagsorden

Har alle godkendt dagsordenen? –

### 3. Aktivitetslisten

[https://glostrupboligselskab-](https://glostrupboligselskab-my.sharepoint.com/:x/g/personal/chk_gb_dk/ESpXgU3xTidPpoGLxp8cdlcBI9_Rt7e-mBycB_prYN7MOA?rttime=tt_hhRmX20g)

[my.sharepoint.com/:x/g/personal/chk\\_gb\\_dk/ESpXgU3xTidPpoGLxp8cdlcBI9\\_Rt7e-mBycB\\_prYN7MOA?rttime=tt\\_hhRmX20g](https://glostrupboligselskab-my.sharepoint.com/:x/g/personal/chk_gb_dk/ESpXgU3xTidPpoGLxp8cdlcBI9_Rt7e-mBycB_prYN7MOA?rttime=tt_hhRmX20g)

Indstilling:

Afdelingsbestyrelsen gennemgår aktivitetslisten og træffer de nødvendige beslutninger.

Noter til JC:

- Rensning af tagnedløb brønde. Generelt alle store PPV-aktiviteter. – **Kan vi lige opdatere denne liste? Maling af dører er vel på tide at få afsluttet? Vi kigger sammen på det.**
- Lade standere: vedtaget ved afdelingsmøde d. 28/2-2024.
  - o Næste skridt er tilslutningen, regler for brug og udmeldelse til beboerne eller? - Opsætningen skulle gerne være færdig snart, men der ventes på måleropsætning fra Radius. (Der er desværre op til 12 ugers behandlingstid)
- Postkasser er bestilt. - husk dymo med navn og lejlighedsnummer. –
  - o Postkasser er ankommet – opsætning sker snarest. – beboerne informeres i tide – JC har sendt advisering til tømreren og han ville se hvornår der er hul til denne opgave
- Storskraldrum – Vi vil gerne udvide det eksisterende skralderum, så der kan være plads til flere containere og noget hylde/genbrugshalløj, så man kan sætte pæne ting til side til sine naboer der måske kan bruge dette ☺ Kan vi få sparket liv i disse planer, da Mario har en del at kæmpe med i det kaos der er i dag.
- Vaskeriet i udbud, hvordan går med det? **TotalCare deltager ved mødet kl: 18.00**

### 4. Opfølgning på aftaler med driften fra sidste møde

- Opsætning af hylde til vores AV bestilles af Tenna efter mødet. Tenna har sendt en mail. **Svar er modtaget.**
- Brikscanneren driller fortsat ved vaskeriet 209. er der noget problem i at vaske om natten? Tenna har sendt en mail. **Svar er modtaget.**
- Skilte om nul tomgang ved alle p-pladser, har Tenna godkendt. - Er bestilt hos skiltefirmaet.
- Der mangler sorte affaldsposer på vaskeriet som beboerne kan af, der er ikke flere tilbage – Tenna har sendt en mail. **Svar er modtaget.**

Indstilling:

Aftalerne drøftes og evalueres



## 5. Efteruddannelse af afdelingsbestyrelsen

- Konflikt håndteringskursus i 10. oktober – deltagelse? **Tenna**

Indstilling:

Ovenstående drøftes og evt. tilmeldinger aftales.

## 6. Aktuelt i GB/OB

Er der noget at berette fra GB/OB

- Repræsentantskabsmøde d. 8. juni kl: 14.30 – Deltager: Christina og Tenna

Indstilling:

Afdelingsbestyrelsen tager orienteringen til efterretning

## 7. Beboerhenvendelser

Der ønskes en diskussion om diverse beboerhenvendelser.

**Ingen henvendelser.**

Indstilling:

Afdelingsbestyrelsen tager orienteringen til efterretning og træffer de nødvendige beslutninger.

## 8. Økonomi

Der ønskes en status fra kassereren, over bestyrelsens økonomi.

Hvad har vi brugt og hvad skal vi bruge?

Indstilling:

Bestyrelsen tager kassererens status til efterretning

## 9. Fest- og aktivitet i afdelingen for beboere

Fælles juletræsfest. Hvem skal vi have fat i? GB?

Fælles fastelavn. Hvem skal vi have fat i? GB?

Indstilling:

Afdelingsbestyrelsen tager orienteringen til efterretning og træffer de nødvendige beslutninger.

## 10. Årshjul

Er der nogle møder, arrangementer eller lignende vi skal have fokus på inden næste møde? –

- Jubilæum 1986 – 40 års, bare så vi har det i mente. I 2026.
- Markvandring afviklet – Deltager: Christian, Camilla og Christina - afventer at rapporteringen bliver færdiggjort.
- Budgetmøde d. 13. august kl:16.30
- Afdelingsmøde d. 3. september kl: 17.30
- Samarbejds møde d. 4. november kl: 17.00

Indstilling:

Bestyrelsen drøfter ovenstående.

## 11. Livet i afdelingsbestyrelsen og i Lindeskoven i øvrigt

- Parkering ved Paraplyen? Skulle vi gå videre med dette i forhold til at alle pladser er optaget ved arrangementer til gene for beboerne? - spørgsmål stilles videre til OB, fælles mail skrives til mødet. Tenna har sendt en mail. **Der er ikke svaret.**

## 12. Evt.

- **Råderets kataloget:** Hegn vs hæk – Jord skiftes for 2 millioner hvis nyplantet hække skal kunne gro, da jorden er så dårlig, ler-agtig. Billede af tilladte løsninger, hegn og låge som eksempler.
- **Husorden:** Brugen af haveredskaber, tidsrum, støj.
- **Forskønnelse af Hvissinge Torv:** Har vi nogle ideer?

Møder med JC's deltagelse i 2024 ligger i marts, april, juni, august, september og oktober.



**Med venlig hilsen**  
Tenna Sigvardt  
Bandeleder for Afdeling 32